

## 诚信检测承诺书

为推动检验检测机构诚信体系建设，维护检测工作的公正性和诚实性，抵制行业不正当低价竞争，规范行业行为，提升检测质量，营造公正公平、科学准确、规范有序的检测环境，我司郑重承诺：

- 1、严格遵守相关法律、法规对检测工作的要求，依法施检，严格依据标准开展检测，确保检测公正、科学、准确。
- 2、保证所出具的检验报告真实有效、数据准确可靠。不伪造检验数据、出具虚假报告。
- 3、严守顾客的技术、资料、数据以及其他商业机密，不利用顾客的技术与资料从事技术开发和技术服务。
- 4、加强管理，保证质量，建立健全质量保证体系和内部管理制度。
- 5、保证诚信执业，提供优质、专业的认证服务，从事的每项认证活动始终遵循客观独立、公开公正、诚实信用的原则。
- 6、保证所认证的产品、服务内容客观公正，无虚假材料。
- 7、保证独立承担法律和社会责任，对检测结果承担后果。
- 8、我司将恪守以上承诺，如有违规行为或不切实履行本承诺书，愿意接受政府主管部门处罚。

In order to promote the establish of integrity system of the inspection and testing institutions, maintain the impartiality and integrity in testing, resist the unfair low-cost competition, standardize industry behavior, improve the quality of testing and create a fair, equitable, scientific, accurate, standardized and orderly testing environment, we solemn commitment: 1. Strictly abide the relevant laws and regulations of the testing requirements, testing accordance to the law and strictly follow the standards to ensure the fairness, scientific and accurate of the test result. 2. Ensure the authenticity of the test report and the accurate and reliable of the test data. Never forged test data or issued false report. 3. Protecting customer's technology, information, data and other trade secrets strictly, never use the customer's technology and information in technology development and technical services. 4. Strengthen management, ensure products quality, establish and improve the quality assurance system and internal management system; 5. Ensure to run the business with integrity, provide high quality, professional certification services, follow the principle with objective independence, open and fairness. 6. Ensure all the certificate of products and services is objective and fair, never provide false material. 7. Ensure to commit the legal and social responsibility, bear the consequences of the test results independently. 8. NTEK will abides the above commitments, if has any violation or unrealistic performance of this commitment, we willing to accept the punishment of the government departments.

特此承诺！

Hereby promise!

承诺机构：思研检测认证（珠海）有限公司

日期：2018年1月1日

Date: January 1, 2018